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Zápis k setkání pracovní skupiny pro financování 
 

Datum konání:  13.12. 2022 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 

 

Obsah jednání: 

• Informace z realizace projektu 
• Představení evaluačního plánu 
• Potřeby škol 

Místo konání: Káva s párou, Litoměřice 

 

Zápis: 

V úvodu přivítala vedoucí pracovních skupin všechny přítomné a představila program setkání.  

Následně byly členům PS podány informace k projektu (kroky v realizaci, časový harmonogram jednotlivých aktivit) 

- Strategický rámec byl schválen 2. 11. 2022, prozatím na webu MMR nevisí, řešili se technické obtíže s 
elektronickým podpisem. Další schvalování SR proběhne na začátku května, informace o sběru investičních 
záměrů od škol bude rozeslána začátkem března.  

- Výzva pro ZŠ byla posunuta z důvodu technických komplikací a znovu byla vyhlášena 25. 11. 2022. Naplnění 
alokace po spuštění výzvy na základě registrovaných projektů bylo do jedné hodiny od spuštění, velká část 
projektů je již „pod čarou“. 

- Připravily se propagační předměty projektu MAP ORP LITOMĚŘICE III – letáky, plakáty, bloky, tužky a termohrnky  
- V prosinci vyjde článek o MAP v novinách. 
- Připravuje se aktualizace dokumentu MAP 
- Vyhodnocení Akčního plánu šk. rok 2021/2022 již visí na webu 
- Plánuje se popis potřeb škol, setkání na jednotlivých školách, jarní mini konference s řediteli a pedagogy 
- Výzvy podporující školství ze strany MAS České středohoří, z.s. budou vyhlášeny později, očekává se jaro 2023. 
- Veškeré výstupy jsou uveřejňovány na webových stránkách projektu maplitomericko.cz. 

Evaluační plán: byl představen připravený evaluační plán místního akčního plánování projektu MAP ORR LITOMĚŘICE 
III a dán k připomínkování. Současně byl vysvětlen postup evaluace a závěrečné evaluační zprávy. Se členy PS řešil RT 
cílové skupiny a využití nástrojů k získání odpovědí na evaluační otázky. Nejvýhodnější je zaslat dotazníkové šetření. 
Z pohledu financí se v rámci evaluace bude řešit i udržitelnost. 

Aktualizace vize bude řešena na příštím setkání. 

Ze strany RT byla podána informace ke střednímu článku MŠMT. 

Dále se řešilo zvýšení účasti členů na jednotlivých setkáních (PS, ŘV). 

V rámci diskuze se řešily potřeby škol s ohledem na přípravu akčního plánu. 

V součinnost s financemi se diskutovalo o zajištění financí pro aktivity, případně udržitelnost aktivit a pro zajištění 
financí například pro základní umělecké školy, které nespadají do valné většiny výzev. 

Závěrem bylo poděkováno členům za účast a setkání bylo ukončeno. 


